

Date: 02/07/2025

التاريخ: 2025/07/02

Disclosure of a vacant seat in the Board Director

إفصاح عن مقعد شاغر بمجلس الإدارة

In compliance with the disclosure requirements of the Muscat Stock Exchange (MSX), Muscat Gases company SAOG (company) regret the passing of one of its esteemed Board Members, Sheikh Khalid Al Hamooda. As a result, a vacancy in the company's board of directors has arisen.

امتثالاً لمتطلبات الإفصاح في بورصة مسقط (MSX)، نتقدم شركة مسقط للغازات ش.م.ع. (الشركة) ببالغ الحزن والأسى بأحر التعازي لوفاة أحد أعضاء مجلس إدارة الشركة الكرام الشيخ خالد ال حمودة، ونتيجة لذلك يوجد مقعد شاغر في مجلس إدارة الشركة.

To fill this vacant seat, the Board of directors of the company has resolved to convene an Ordinary General Meeting (OGM) in accordance with the company's Articles of Association and regulatory requirements.

ولملئ هذا المقعد الشاغر، فقد قرر مجلس الإدارة عقد اجتماع جمعية عامة عادية وفقاً للنظام الأساسي للشركة والمتطلبات التنظيمية.

The OGM will include In its agenda the election of a new Board Member to fill the vacant seat, and another disclosure will made when the company's board of directors revolve the date and time of the OGM.

وسيدرج في جدول أعمال الجمعية انتخاب عضو مجلس إدارة جديد لملئ المقعد الشاغر، وسيتم الإفصاح عن تاريخ وموعد الجمعية العامة العادية عندما يصدر قرار بذلك من مجلس إدارة الشركة

IMAD ALSABBAGH

CEO



عماد الصباغ
الرئيس التنفيذي

ب.س.أ.